
Terms and Conditions for the offsetting of CO2 emissions

Effective from: 01.03.2024

You can download this file to keep a copy of our Terms & Conditions.

Whenever these Terms & Conditions refer to “We” this means Distribusion Technologies
GmbH and its subsidiaries and whenever these Terms & Conditions refer to “You” this
means You as the “Customer”.

Your contractual partner is:

Distribusion Technologies GmbH, Wattstraße 10, 13355 Berlin

Mail: info@distribusion.com

Phone: +49-30-3465507-50

Managing director(s): Dr. Thomas Döring, Johannes Thunert

Company registration number: HRB 176406 B

Registry Court: Amtsgericht Berlin-Charlottenburg

VAT registration number: DE286580468

1. Purpose of the CO2 Emission offset

We offer You the opportunity to offset the carbon emissions (hereinafter “CO2
Emissions”) associated with your planned trip from your planned trip.

Our service consists of the selection and purchase of CO2-certificates from
recognised climate protection projects that are committed to environmental protection
(“hereinafter “Our Service”).

2. Compensation procedure

2.1. Depending on Your chosen contribution, You will contribute to a reduction in
emissions in a climate protection project by adding the chosen contribution to your
trip details within the booking procedure.

2.2. Emissions values are estimated based on the International Energy Agency's
(hereinafter “IEA”) minimum Well-to-Wheel CO2 Emissions per km travelled, which
can be accessed under the following link:
https://www.iea.org/data-and-statistics/charts/well-to-wheel-ghg-intensity-of-motorise
d-passenger-transport-modes-2022

2.3. The CO2 Emission values estimated based on IEA may deviate from the CO2
Emissions actually caused by You.

https://www.iea.org/data-and-statistics/charts/well-to-wheel-ghg-intensity-of-motorised-passenger-transport-modes-2022
https://www.iea.org/data-and-statistics/charts/well-to-wheel-ghg-intensity-of-motorised-passenger-transport-modes-2022


2.4. We will purchase the underlying CO2-certificate from one of our recognised climate
protection partners at the latest within 90 days after your purchase..

2.5. We warrant that CO2-certificates will never be used for multiple purposes.

3. Invoice and payment

3.1. Payments are made according to the selected payment method.

3.2. All payment methods are only available if You are over the age of 18 with full legal
capacity. Other payment methods are excluded. You have no claim to use a specific
payment method.

3.3. You must ensure that Your account has sufficient funds. If a payment cannot be
processed due to insufficient funds or for other reasons for which You are
responsible, We may charge You for this in the amount of Our expenses incurred.

3.4. The processing of the payment transaction and the collection of payments for all
payment methods is carried out by one of our payment service providers.

3.5. After successful payment, You will receive an email confirmation including details of
Your order.

4. Non-refundability

In case of a cancellation of your planned trip, it is not possible to refund your
payment on the CO2-Emission offset.

5. Disclaimer

5.1. While We take all reasonable care to select the projects for acquiring the
CO2-certificates, We make no warranty with regard to the environmental or other
benefits of those projects. We are not liable for the realisation of a concrete, verifiable
reduction in greenhouse gas emissions. We are also not liable for the information and
details on climate protection projects made available by project partners or
certification organisations.

5.2. By using Our Service, You do not in any way establish an entitlement to receive
emission reduction credits or to purchase CO2 certificates.

6. Data protection

6.1. Your personal data will be processed and stored by us in compliance with data
protection regulations.

6.2. The types and volume of personal data are determined by the processes in relation
to which the data is handled. Detailed description on the way your personal data will
be used is available in our Privacy Policy.

7. Retention

https://www.distribusion.com/co2-privacy-policy


You are not authorised to exercise a right of retention against Us due to another
claim not arising from this contract with Us.

8. Customer Service and Complaints

8.1. The customer can use the following contact details for questions, comments,
complaints and other declarations by letter, telephone or email:

Distribusion Technologies GmbH, Wattstraße 10, 13355 Berlin

Mail: info@distribusion.com

Phone: +49-30-3465507-50

8.2. The European Commission provides a platform for online dispute resolution (ODR),
which is available at http://ec.europa.eu/consumers/odr/. We are neither obliged nor
willing to participate in the dispute resolution procedure.

8.3. We have not subjected ourselves to any codes of conduct.

9. Final Provisions

9.1. These Terms and Conditions are governed by German law.

9.2. If the customer is a merchant, a legal entity under public law, or has no general place
of jurisdiction in the country, Berlin shall be the place of jurisdiction for disputes
arising from and in connection with the usage agreement and/or the rental
agreement. Statutory mandatory places of jurisdiction remain unaffected



Allgemeine Geschäftsbedingungen für die Kompensation von CO2-Emissionen

Gültig ab: 01.03.2024

Sie können diese Datei herunterladen, um eine Kopie unserer Allgemeinen

Geschäftsbedingungen zu erhalten.

Wenn in diesen Geschäftsbedingungen von "Wir" die Rede ist, ist damit die Distribusion

Technologies GmbH und ihre Tochtergesellschaften gemeint, und wenn in diesen

Geschäftsbedingungen von "Sie" die Rede ist, sind Sie als "Kunde" gemeint.

Ihr Vertragspartner ist:

Distribusion Technologies GmbH, Wattstraße 10, 13355 Berlin

E-Mail: info@distribusion.com

Telefon: +49-30-3465507-50

Geschäftsführung(en): Dr. Thomas Döring, Johannes Thunert

Registernummer: HRB 176406 B

Registergericht: Amtsgericht Berlin-Charlottenburg

Umsatzsteuer-Identifikationsnummer: DE286580468

1. Zweck des CO2-Emissionsausgleichs

Wir bieten Ihnen die Möglichkeit, die mit Ihrer geplanten Reise verbundenen
CO2-Emissionen (im Folgenden "CO2-Emissionen") durch Ihre geplante Reise zu
kompensieren.

Unser Service besteht aus der Auswahl und dem Erwerb von CO2-Zertifikaten aus
anerkannten Klimaschutzprojekten, die sich dem Umweltschutz verpflichtet haben
(nachfolgend "Unser Service").

2. Ausgleichsverfahren

2.1. Je nach gewähltem Beitrag tragen Sie zu einer Emissionsreduzierung in einem
Klimaschutzprojekt bei, indem Sie den gewählten Beitrag im Rahmen des
Buchungsvorgangs zu Ihren Reisedaten hinzufügen.

2.2. Die Emissionswerte werden auf der Grundlage der Mindest-CO2-Emissionen pro
gefahrenem Kilometer der Internationalen Energieagentur (nachfolgend “IEA”)



geschätzt, die unter folgendem Link abgerufen werden kann:
https://www.iea.org/data-and-statistics/charts/well-to-wheel-ghg-intensity-of-motorise
d-passenger-transport-modes-2022

2.3. Die auf der Grundlage der IEA geschätzten CO2-Emissionswerte können von den
tatsächlich von Ihnen verursachten CO2-Emissionen abweichen.

2.4. Das zugrundeliegende CO2-Zertifikat kaufen wir spätestens innerhalb von 90 Tagen
nach Ihrem Kauf bei einem unserer anerkannten Klimaschutzpartner.

2.5. Wir garantieren, dass CO2-Zertifikate niemals für mehrere Zwecke verwendet
werden.

3. Rechnung und Zahlung

3.1. Die Zahlung erfolgt entsprechend der gewählten Zahlungsmethode.

3.2. Alle Zahlungsarten sind nur verfügbar, wenn Sie über 18 Jahre alt und voll
geschäftsfähig sind. Andere Zahlungsarten sind ausgeschlossen. Sie haben keinen
Anspruch auf die Nutzung einer bestimmten Zahlungsmethode.

3.3. Sie müssen sicherstellen, dass Ihr Konto ausreichend gedeckt ist. Kann eine Zahlung
mangels ausreichender Deckung oder aus anderen von Ihnen zu vertretenden
Gründen nicht bearbeitet werden, können wir Ihnen dies in Höhe der uns
entstandenen Kosten in Rechnung stellen.

3.4. Die Abwicklung des Zahlungsvorgangs und der Einzug der Zahlungen erfolgt bei
allen Zahlungsarten durch einen unserer Zahlungsdienstleister.

3.5. Nach erfolgreicher Zahlung erhalten Sie eine E-Mail-Bestätigung mit Angaben zu
Ihrer Bestellung.

4. Nicht-Erstattungsfähigkeit

Im Falle einer Stornierung Ihrer geplanten Reise ist es nicht möglich, Ihre Zahlung für
den CO2-Emissionsausgleich zurückzuerstatten.

5. Haftungsausschluss

5.1. Wir wählen die Projekte für den Erwerb der CO2-Zertifikate mit der gebotenen
Sorgfalt aus, übernehmen jedoch keine Garantie für den ökologischen oder
sonstigen Nutzen dieser Projekte. Wir haften nicht für die Realisierung einer
konkreten, nachweisbaren Reduktion der Treibhausgasemissionen. Wir haften auch
nicht für die von Projektpartnern oder Zertifizierungsorganisationen zur Verfügung
gestellten Informationen und Angaben zu Klimaschutzprojekten.

5.2. Durch die Nutzung unseres Dienstes begründen Sie in keiner Weise einen Anspruch
auf den Erhalt von Emissionsminderungsgutschriften oder den Erwerb von
CO2-Zertifikaten.

6. Datenschutz



6.1. Ihre persönlichen Daten werden von uns unter Beachtung der datenschutzrechtlichen
Bestimmungen verarbeitet und gespeichert.

6.2. Art und Umfang der personenbezogenen Daten richten sich nach den Prozessen, in
deren Zusammenhang die Daten verarbeitet werden. Eine detaillierte Beschreibung
der Art und Weise, wie Ihre persönlichen Daten verwendet werden, finden Sie in
unserer Datenschutzerklärung.

7. Zurückbehaltungsrecht

Sie sind nicht berechtigt, ein Zurückbehaltungsrecht gegen uns wegen einer anderen
Forderung auszuüben, die nicht aus diesem Vertrag mit uns stammt.

8. Kundenservice und Reklamationen

8.1. Der Kunde kann sich für Fragen, Anregungen, Beschwerden und sonstige
Erklärungen per Brief, Telefon oder E-Mail an die folgenden Kontaktdaten wenden:

Distribusion Technologies GmbH, Wattstraße 10, 13355 Berlin

Mail: info@distribusion.com

Telefon: +49-30-3465507-50

8.2. Die Europäische Kommission stellt eine Plattform zur Online-Streitbeilegung (OS) zur

Verfügung, die unter http://ec.europa.eu/consumers/odr/ verfügbar ist. Wir sind weder
verpflichtet noch bereit, an dem Streitschlichtungsverfahren teilzunehmen.

8.3. Wir haben uns keinem Verhaltenskodex unterworfen.

9. Schlussbestimmungen

9.1. Auf diese Geschäftsbedingungen findet deutsches Recht Anwendung.

9.2. Ist der Kunde Kaufmann, eine juristische Person des öffentlichen Rechts oder hat er
keinen allgemeinen Gerichtsstand im Inland, so ist Berlin Gerichtsstand für
Streitigkeiten aus und im Zusammenhang mit dem Nutzungsvertrag und/oder dem
Mietvertrag. Gesetzlich zwingende Gerichtsstände bleiben unberührt

https://www.distribusion.com/co2-privacy-policy
http://ec.europa.eu/consumers/odr/

